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Aanwezigen 
 
Wijkraad : Antoinette Wijnoogst (Penningmeester; vervangend voorzitter); Annemiek Arends (secretaris); Frits van der 

Ploeg (lid, groen); Dick Wijnoogst (lid, verkeer & vervoer); Wim Nunninkhoven (lid, Facebook); Mariëlle 

Barnhoorn (lid, sociaal domein); Sabrina de Wit (lid); Babs Slottje (lid). 
 
Gasten : Sander van den Raadt (Trots Haarlem); Mohamed Mounji (St. Samen Haarlem); Mahad Ahmed (SSHO); Peter 

van der Beek; Hans Hirs; Gerard Hameteman; Ingrid Hameteman; Annette Mando (VvE Edward Jennerstraat); 

R. Reewijk (VvE); Yvonne Blankert; Aad Blankert . 
 
Afwezig : Gabe Yntema (veiligheid), Ailko Hammingh, Michiel Wijn (gebiedsagent). 
 
Notulist : Sylvia van den Berg 

  
 
 

1. Opening 

Antoinette opent de vergadering, heet de aanwezigen welkom en vraagt eenieder zich kort voor te stellen. 

 

2. Mededelingen en/of aanvullende bespreekpunten 

Geen mededelingen. 

 

3. Nieuwe voorzitter  

De kandidaat die zich bij de jaarvergadering in oktober had aangeboden voor de functie voorzitter heeft zich teruggetrokken. 

Antoinette laat weten met een kandidaat in gesprek te zijn. 

 

4. Verslag vorige vergadering  

Het verslag van de vergadering op 7 september is goedgekeurd. 

 

5. Financiële zaken 

De hoogte van de gemeentelijke subsidie voor 2022 is nog niet bekend. Wel heeft de gemeente besloten de subsidie voor de 

wijkraden in Haarlem te korten. Er wordt gevraagd hoe de hoogte van de subsidie wordt berekend. In de Verordening op de 

Wijkraden 2021 staat vermeld dat het bedrag is opgebouwd uit een verdeelsleutel met drie componenten: 

1. 28,9% - bedrag voor elke wijkraad 

2. 38,1% - variabel bedrag op basis van inwoneraantal 

3. 33,0% - variabel bedrag op basis van twee componenten: 

a. 50% - aantal sociale huurwoningen 

b. 50% - aantal bijstandsgerechtigden 

Sander (Trots Haarlem) laat weten dat het korten van de subsidie ook te maken heeft met het stemgedrag van de Haarlemse 

burgers. Hij neemt dit onderwerp ook mee naar de bijeenkomsten van de Commissie Bestuur op 8 en 11 november. 

 

6. Werkgroep Verkeer  

Parkeren 

Annette Mando (VvE Edward Jennerstraat) vraagt de aandacht voor het parkeerprobleem: in 2019 heeft de projectontwikkelaar 

de parkeerplaats afgesloten, waardoor bewoners daar niet meer terecht kunnen om te parkeren. De parkeerdruk in de wijk is 

groot en wordt ook nog verhoogd door winkelend publiek. Zij denkt dat de VvE wellicht te klein is om een oplossing af te 

dwingen bij de gemeente en vraagt of de wijkraad iets kan betekenen. 

Dick geeft aan dat de werkgroep Verkeer Schalkwijk – een gezamenlijke werkgroep van de vier wijkraden van Schalkwijk – tegen 

gereguleerd parkeren is. Er bestaat wel een mogelijkheid per straat een parkeervignet in te laten voeren, maar zorg dan wel dat 

je weet wat de hele straat wil! Ook is niet iedereen kapitaalkrachtig genoeg om de kosten voor betaald parkeren te kunnen 

dragen. 

Hans: je krijgt de gemeente hierin wel mee: daar bestaat de voorkeur overal betaald parkeren in te voeren. Verder is een 

‘blauwe zone’ niet werkbaar: als bewoner geldt dan ook een maximale parkeerduur van twee uur. 

Annette: de gedachten gaan niet zozeer uit naar betaald parkeren. De grootste druk komt door het afsluiten van de bewuste 

parkeerplaats. Daardoor willen we liever niet-bewoners weren. 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Hans: het parkeerterrein is eigendom van de ontwikkelaar, waardoor het afdwingen van openstellen geen stand zal houden. 

R. Reewijk (ook VvE) stelt Annette voor dit samen ter sprake te brengen in de bijeenkomst van de VvE volgende week. 

Sander adviseert nog even af te wachten met eventuele acties richting de gemeente omdat het mobiliteitsplan net is ingediend. 

Hierbij is aan de gemeente aangegeven bewoners in de eigen wijk gratis te laten parkeren. 
 
Professor Eijkmanlaan, Boerhaavelaan/Amerikaweg 

Dick: de Professor Eijkmanlaan gaat op de schop: het wordt een 30 km-zone, maar wordt ingericht als een 50 km-zone. Hierdoor 

kan onduidelijkheid ontstaan met als gevolg ongewenste verkeerssituaties, immers: de inrichting is niet éénduidig.   

De kruising Boerhaavelaan/Amerikaweg ligt momenteel qua voortgang een beetje stil.  

R. Reewijk: laat ook de fietspaden (overal) éénduidig zijn. 

Dick: Mede door corona is er zeer weinig contact met en/of reactie van de gemeente. Vanuit de vier wijkraden van Schalkwijk 

is een Verkeersvisie ingediend, deze ligt nu bij de gemeente. Door het gebrek aan communicatie blijft veel onduidelijk. 

R. Reewijk merkt op dat de (verkeers-)sluis Professor Donderslaan / Aziëweg er niet meer is en vraagt zich af of dit zo blijft. 

Antoinette laat weten dat momenteel een onderzoek gaande is. Het is nu afgesloten; door drukte met gemotoriseerd verkeer 

werd het te gevaarlijk. 

 

7. Groen 

Frits: De bomenplant is klaar, er komt hierover een artikel in de Boerhaavelaar. Er is hierbij overleg geweest met bewoners met 

betrekking tot het soort bomen. Tevens: Er komen méér bomen in de wijk. 

Peter van der Beek zegt dat er bomen weg / gekapt zijn aan de Boerhaavelaan. Frits geeft aan dat dit te maken heeft met het 

te bouwen Hof van Jacob; de bomen die er nu nog zijn zullen blijven staan. Er is ook sprake van kap van bomen die in een slechte 

conditie verkeren of voor een gevaarlijke situatie kunnen zorgen. Dit betreft 151 bomen in heel Haarlem. Verder zal 

Spaarnelanden nog 670 bomen herplanten (in heel Haarlem). 

Antoinette: er is vastgelegd dat – wanneer een boom gekapt wordt – een nieuwe boom indien mogelijk op nagenoeg dezelfde 

plek terugkomt, of als dat niet mogelijk is in ieder geval  in dezelfde wijk. 

 

8. Schalkwijk aan Zet  

Antoinette laat weten dat de eerste ronde van Schalkwijk aan Zet is afgelopen. Van de 55 ingediende plannen zijn er 38 met 

minimaal 50 ‘likes’. Deze gaan door naar de ‘haalbaarheidsronde’. De Boerhaavewijk heeft de meeste plannen ingediend.  

 

9. Veiligheid 

Samen met het hoofd van het scholencomplex wordt geregeld de achtergelaten rommel van drugsgebruikers opgeruimd. Aad 

Blankert benadrukt graag genotuleerd willen hebben dat het echt een groot probleem is. De wijkraad kan het hierover hebben 

met de wijkagent en/of Handhaving. Antoinette drukt eenieder op het hart vooral melding te (blijven) doen. Dat is echt 

noodzakelijk: er zal pas meer gehandhaafd worden wanneer er door meldingen een dossier is / wordt opgebouwd. 

Dick merkt op dat er slechts één politieauto voor heel Schalkwijk is en vindt dat echt te weinig. Ook vraagt hij zich af wat de 

school er eigenlijk aan doet. In een eerder stadium heeft de wijkagent aangegeven dat er geen meldingen van de school 

binnenkomen. 

Sabrina zou graag zien dat er een ruimte voor de gebruikers gecreëerd wordt; met de mogelijkheid het afval kwijt te kunnen. 

Nu komen kinderen er mee in aanraking. Eén van de aanwezigen vindt het echter te gortig om gelegenheid voor gebruikers te 

scheppen. Daarmee is het probleem niet uit de wereld. Sabrina zegt het - bij gebrek aan beter – liever zo op te lossen dan dat 

de kinderen gevaar lopen. 

Antoinette zegt dat het de aandacht van de wijkraad heeft en deze er mee bezig is. Ook door middel van het inzetten van 

Buurtouders. 
 

10. Sociaal/maatschappelijke zaken 

Mariëlle gaat aansluiten bij verbinders / organisaties als toehoorder en voor het opdoen van contacten, opdat zij meer kennis 

en  inzicht krijgt hoe mensen uit de wijk te betrekken. 

Mahad Ahman: Ontmoetingscentrum Schalkwijk Divers is op 14 september gestart: wekelijks samen koken, gezond eten en 

mensen leren kennen. Het centrum voor ontmoetingen, dagbesteding, hulp of begeleiding en activiteiten via de Haarlemse 

verbinders. Meerdere organisaties werken samen, bundelen de krachten. Bijvoorbeeld de actieve samenwerking met de GGD: 

een laagdrempelige actie waardoor meerdere vaccinaties in de wijk een feit zijn.  

De wijkraad en Verbinders zijn ook bezig met de organisatie van een nieuwjaarsreceptie op 9 januari. 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

11. Bouwontwikkelingen 

Middengebied (tussen centrum Schalkwijk en het Spaarne Gasthuis) 

Frits en Dick zijn op uitnodiging naar de bijeenkomst geweest. Er werd niet veel nieuws verteld, vooral herhaling: Het oude 

FIOD-gebouw wordt Rijkswaterstaat, op het terrein van het oude belastingkantoor Belcanto worden zo’n 680 woningen 

gebouwd, woningen op het voormalig Fluorterrein. De ruimte tussen de gebouwen wordt allemaal groen en parkeerruimte 

wordt gerealiseerd onder de gebouwen. Er zullen in eerste instantie veel bomen sneuvelen, maar er komen er meer terug. 

Louis Pasteurstraat/Haave 

Project voor drie gebouwen (appartementen); grens voetpad Amerikavaart en aan de zuidkant nog een te graven grachtje. 

Hof van Jacob (terrein voormalig verpleeghuis Boerhaave)  

Verwachting is in juni te beginnen met de bouw van twee van de in totaal zeven gebouwen. Er komen zorgwoningen, een 

kinderdagverblijf, de ZOED en horeca. 

Louis Pasteurstraat / Roordastraat 

Flats van Elan; deze worden gesloopt en er komen drie flatgebouwen voor terug. Men hoopt te kunnen starten in 2024, maar 

e.e.a. hangt af van het verloop bouw Hof van Jacob. 

Hans laat weten dat alle projecten ook op Facebook zijn te vinden op de pagina ‘Haarlemse Plannen’. 

 

12. Stand van zaken Boerhaavelaar, Facebook en de website 

Facebook 

Wim: het platform is op orde; alles kan geplaatst worden. 

Website 

Dick: wederom een artikel geplaatst over de rattenplaag; deze plaag wordt in stand gehouden door mensen die nog steeds eten 

over het balkon gooien (voor de vogels). 

Boerhaavelaar 

Frits verzoekt eventuele kopij deze week nog aan te leveren in verband met de deadline. 

 

13. Rondvraag 

 Ingrid vraagt of het niet mogelijk is om rijplaten neer te leggen; het is nu erg lastig fietsen. Dick antwoordt dat St. Jacob dit 

niet wil / kan doen: zij worden nl. aansprakelijk gesteld wanneer er iets (een ongeluk[je]) zou gebeuren. 

 R. Reewijk wil weten hoe het plaatsen van laadpalen geregeld wordt en waar deze worden geplaatst. Antoinette geeft aan 

dat e.e.a. bij de gemeente aangevraagd dient te worden. 

 R. Reewijk vraagt zich af hoe / wanneer kapotte fietsen worden weggehaald. Hij ziet wel dat stickers geplakt worden, maar 

wat gebeurt daarna? Antoinette: De sticker (waarop vermeld staat dat de fiets genomineerd is afgevoerd te worden) wordt 

na een bepaald aantal weken gecheckt. Pas na een half jaar mag Handhaving het verwijderen. Dit geldt overigens niet voor 

fietsen of andere voorwerpen die een gevaarlijke situatie kunnen opleveren. 

 Mohamed zegt sinds Jongerenwerk bij DOCK is weggehaald (zij doen geen kinderactiviteiten meer). Hierdoor is de behoefte 

aan activiteiten toegenomen. Antoinette: Dit wordt opgepakt door Triple Thread en Hattrick, echter, voor jongeren tot 12 

jaar wordt niet veel gedaan. Annemiek laat weten samen met Babs en Sabrina maandelijks – met behulp van coronasteun 

– activiteiten voor kinderen vanaf vier jaar te organiseren. 

 Antoinette geeft aan te hebben deelgenomen aan de wijkradenconferentie, maar doordat er heel veel informatie op haar 

afkwam is zij nog niet in staat dit na te vertellen. Morgen wordt nog informatie verwacht op het secretariaat. 

 

14. Afsluiting 

Antoinette sluit de vergadering om 21.30u en nodigt de aanwezigen uit om onder het genot van een drankje nog even na te 

praten. 


